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RADA POWIATU KARKONOSKIEGO 

VII KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z XII SESJI   

Rady Powiatu Karkonoskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 28 stycznia 2025 roku 
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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

XII Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 14. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała radnych, Starostę         

i pozostałych Członków Zarządu oraz dyrektorów jednostek i wydziałów. 

  

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Dominik Kubacki. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że                           

w ustawowym terminie przekazany został radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję 

i zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są  wnioski lub 

uwagi.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, iż wnosi o rozszerzenie porządku 

obrad poprzez rozpatrzenie dwóch projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały nr XI/78/2024 z dnia 30.12.2024 roku  

w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok, 

2) w sprawie woli przystąpienia do mikroprojektu pn. "Muzycznie- noworocznie- transgranicz-

nie" w ramach programu współpracy transgranicznej Republika Czeska- Rzeczpospolita Polska 

na lata 2021-2027. 

 

W związku z brakiem innych wniosków i uwag do porządku obrad Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr XI/78/2024 z dnia 30.12.2024 roku  

w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osoba,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad                 

o projekt uchwały w sprawie woli przystąpienia do mikroprojektu pn. "Muzycznie-                      

noworocznie-transgranicznie" w ramach programu współpracy transgranicznej Republika   

Czeska- Rzeczpospolita Polska na lata 2021-2027. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osoba,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła zmieniony porządek obrad.  

 

 Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Kar-

konoskiego za 2024 rok. 

           DRUK NR XII/1/2025 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, miano-

wanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu tery-

torialnego za 2024 r. 

           DRUK NR XII/2/2025 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/78/2024 z dnia 30.12.2024 roku  

w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

DRUK NR XII/6/2025 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkono-

skiego. 

           DRUK NR XII/3/2025 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

           DRUK NR XII/4/2025 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Karkonoskiego w roku 2024. 

DRUK NR XII/5/2025 

9. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji planów pracy stałych Komisji Rady 

Powiatu Karkonoskiego na rok 2025 oraz sprawozdań z działalności tych Komisji  

za rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie woli przystąpienia do mikroprojektu pn. "Muzycznie- no-

worocznie-transgranicznie" w ramach programu współpracy transgranicznej Republika 

Czeska- Rzeczpospolita Polska na lata 2021-2027. 

DRUK NR XII/7/2025 

11. Zatwierdzenie protokołu z X i  XI  Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 
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12. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych.  

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad po zmianie został przyjęty.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Karkonoskiego za 2024 rok. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie.   

 

Do obrad dołączył radny Jarosław Kotliński (obecnych 15 radnych) 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poprosił o wyjaśnienie, jakie skutki zostały wywołane w wyniku 

likwidacji Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa Powiatu i Miasta Jelenia Góra. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że słusznie została podjęta decyzja, aby 

powołać własną Powiatową Komisję Bezpieczeństwa. Widać to po efektach i intensywności 

pracy komisji. Miasto Jelenia Góra posiada własną Komisję Bezpieczeństwa. Zdaniem Starosty 

zmiana organizacyjna w tym zakresie nie wpłynęła negatywnie zarówno dla powiatu, jak i dla 

Miasta Jelenia Góra. 
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Radny Jarosław Kotliński zwrócił się z pytaniem, czy sprawozdanie obejmuje również ocenę 

stanu bezpieczeństwa na drogach powiatowych. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w ramach Komisji 

Bezpieczeństwa nie zostały wyznaczone osoby do monitorowania stanu bezpieczeństwa na 

drogach powiatowych. Istnieje jednak odrębna komisja składająca się z pracowników 

Starostwa, Wydziału Dróg Powiatowych i Wydziału Komunikacji oraz organizacji ruchu                 

i innych służb. Komisja taka powoływana jest doraźnie w razie zaistnienia określonej potrzeby. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka stwierdziła, że rada wysłuchała sprawozdania Starosty                     

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Karkonoskiego za 2024 rok. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 r. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański przedstawił sprawozdanie.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka stwierdziła, że rada wysłuchała sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 r. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały                     

nr XI/78/2024 z dnia 30.12.2024 roku w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 
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Skarbnik Powiatu Karkonoskiego – Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                     

nr XI/78/2024 z dnia 30.12.2024 roku w sprawie budżetu powiatu karkonoskiego na 2025 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie zmian w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2025 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji                

Artur Smolarek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2025 rok. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania        

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego w roku 2024. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Piątek przedstawił sprawozdanie z pracy 

komisji w roku 2024 oraz projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego w roku 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania        

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego w roku 2024. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia przez Przewodniczących Komisji 

planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu Karkonoskiego na rok 2025 oraz sprawozdań            

z działalności tych Komisji za rok 2024. 

 

- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska przedstawiła 

sprawozdanie z pracy komisji w roku 2024, 

- Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Julia Maczek przedstawiła 

sprawozdanie z pracy komisji w roku 2024 oraz plan pracy komisji na rok 2025,  

- Wiceprzewodniczący Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu Artur           

Smolarek przedstawił sprawozdanie z pracy komisji w roku 2024 oraz plan pracy komisji na 

rok 2025, 

- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Agnieszka Bojko przedstawiła sprawozdanie          

z pracy komisji w roku 2024 oraz plan pracy komisji na rok 2025, 

- Przewodnicząca Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu Kinga Nowak przedstawiła 

sprawozdanie z pracy komisji w roku 2024 oraz plan pracy komisji na rok 2025. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie woli przystąpienia do 

mikroprojektu pn. "Muzycznie- noworocznie-transgranicznie" w ramach programu współpracy 
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transgranicznej Republika Czeska- Rzeczpospolita Polska na lata 2021-2027. 

 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

Bojko poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że co do zasady popiera inicjatywę przystąpienia do 

mikroprojektu, jednak poprosił o wyjaśnienie relacji pomiędzy Powiatem Karkonoskim                  

a Szkołą w Libercu. Zdaniem radnego partnerem dla Powiatu Karkonoskiego powinna być po 

stronie czeskiej strona równoważna powiatowi. 

 

Radna Agnieszka Lemiszewska poinformowała, że uczestniczyła w podobnych projektach            

i w związku z tym we wniosku projektowym należy wskazać partnera projektu. Po stronie 

czeskiej partnerem może być wyłącznie szkoła. Partnerem nie może być zatem organ 

prowadzący jednostkę. Dodała, że zadanie jest prefinansowane i w związku z tym w pierwszej 

kolejności należy ponieść koszty, a następnie istnieje możliwość odzyskania poniesionych 

nakładów. Powiat w tym projekcie poniesie koszty w wysokości ok. 15% wartości projektu.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że fakt, iż partnerem po stronie 

czeskiej będzie szkoła podstawowa wcale nie umniejsza powadze powiatu. Dodał, że jeżeli 

będzie to dobry projekt, który przełoży się na dobro dzieci powiatu, to jest skłonny podpisać 

każdy projekt z każdym partnerem. Liczy się bowiem cel, jaki przyświeca danemu zadaniu.       

W Czechach jest odmienna struktura samorządowa w której brak powiatów, czy jednostki 

zbliżonej swoją strukturą do powiatu karkonoskiego. Kraj Liberecki funkcjonuje na poziomie 

naszego Województwa Dolnośląskiego.  

 

Radca prawny Dominik Kubacki potwierdził stanowisko Starosty stwierdzając, że struktura 

administracyjna w Republice Czeskiej i w Niemczech jest odmienna od struktury polskiej. 

Jednostki samorządowe posiadają tam dużo większą samodzielność takie jak: szkoły, czy       

DPS-y. Te podmioty działają w sposób o wiele bardziej samodzielny niż tożsame jednostki        

w Polsce. Tym samym podmioty te posiadają zdolność do zawierania porozumień, czy umów.     

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie woli 

przystąpienia do mikroprojektu pn. "Muzycznie- noworocznie-transgranicznie" w ramach 

programu współpracy transgranicznej Republika Czeska- Rzeczpospolita Polska na lata 2021-

2027. 
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W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji      

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z X i XI sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z X Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z X Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z X Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z XI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 12 do 
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niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 11. porządku obrad.  

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

12. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. Uzupełniając sprawozdanie 

poinformował, że: 

 

- Powiatowa Komunikacja Karkonoska uzyskała dofinansowanie w 100% zgodnie                           

z przygotowanym w tej sprawie wnioskiem o dofinansowanie, 

- zakończona została przebudowa ul. 1 Maja w Szklarskiej Porębie, 

- zakończona została przebudowa drogi powiatowej w Siedlęcinie, 

- zaawansowana jest inwestycja w Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie, 

- trwa remont Domu Pomocy Społecznej w Sosnówce. Prace są wykonywane zgodnie                     

z harmonogramem robót, 

- zaawansowane są prace remontowe na moście nad polderem zalewowym w Miłkowie, 

- w ramach współpracy z powiatem Wolsztyńskim na terenie naszego powiatu przebywają 

dzieci z Wolsztyna na turnusie narciarskim. Niebawem przyjadą również dzieci z Lubaczowa 

w ramach tożsamej współpracy między powiatami, 

- w dniu 06.01.2025 r. zorganizowany został w Karpaczu koncert noworoczny Haliny 

Młynkowej. Na organizację koncertu pozyskane zostały środki z Instytucji Kultury Samorządu 

Województwa Dolnośląskiego. Podobny koncert kolęd zorganizowany został w drugi dzień 

świąt, 

- w dniu 15.01.2025 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Mysłakowicach odbyło się tradycyjne 

spotkanie informacyjne zorganizowane z inicjatywy Rady Seniorów Powiatu Karkonoskiego       

z udziałem przedstawicieli ZUS. W tym samym terminie odbyło się również spotkanie 

opłatkowo-noworoczne, 

- w dniu 18.012025 r. w Gminie Radków odbyło się podsumowanie XXV Dolnośląskich 

Igrzysk LZS mieszkańców wsi i miast na którym Powiat Karkonoski zajął VI miejsce, 

- Powiat Karkonoski zaangażował się w akcję Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta poprosił o dodatkową informację dotyczącą przebudowanej drogi            

w Szklarskiej Porębie. Czy Zarząd Powiatu po wykonaniu przebudowy zamierza przekazać tę 

drogę na rzecz Miasta Szklarska Poręba, gdyż droga ta zdaniem radnego nie posiada charakteru 

drogi powiatowej. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski potwierdził, że po całkowitym zakończeniu 

inwestycji wyremontowana droga zostanie przekazana na rzecz Miasta Szklarska Poręba.  
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Radny Eugeniusz Kleśta stwierdził, że podobna sytuacja miała miejsce podczas remontu drogi 

w Staniszowie, którą miała przejąć Gmina Podgórzyn i nadal droga ta pozostaje w zasobach 

powiatu pomimo tego, że nie spełnia wymogów dla drogi powiatowej. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że w kwestii drogi w Staniszowie nie 

odpowiadał za podejmowane decyzje w tamtym czasie. Potwierdził, że warto zweryfikować 

statusy niektórych dróg powiatowych.  

 

Radna Agnieszka Lemiszewska poprosiła o wyjaśnienie terminu „Powiatowa Komunikacja”, 

gdyż w mediach społecznościowych pojawiła się pewna liczba negatywnych opinii na temat 

tejże komunikacji dotyczących jakości świadczonych usług. Czy zatem „Powiatowa 

Komunikacja” dotyczy obsługiwanych 8 linii komunikacyjnych. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski potwierdził, że pojawiają się w mediach pewne 

uwagi dotyczące funkcjonowania Powiatowej Komunikacji Karkonoskiej. Jednak w 99% 

uwagi te nie dotyczą powiatowej komunikacji, tylko operatora,  który wykonuje również usługę 

dla powiatu. Tym operatorem jest PKS Tur. Pewne uwagi mogą jednak dotyczyć powiatowej 

komunikacji. Uwagi te najczęściej dotyczą punktualności świadczonej usługi i zawsze w tym 

zakresie przeprowadzane jest postępowanie wyjaśniające. Niektóre uwagi wcale się nie 

potwierdzają, gdyż operator zainstalował w swoich pojazdach GPS-y i dzięki temu można było 

ustalić stan faktyczny. Często po wyjaśnieniu okazywało się, że pojazdy kursowały 

punktualnie, a to uczniowie szkół spóźniali się na dany kurs. Ponadto często nie można 

jednoznacznie stwierdzić, czy dana uwaga dotyczy powiatowej komunikacji, czy kursu 

komercyjnego realizowanego przez tego samego operatora, gdyż autobusy oznakowane są logo 

komunikacji powiatowej. Niemniej jednak uznać należy, że Komunikacja Karkonoska jest 

bardzo dobrym rozwiązaniem poprawiającym komunikację mieszkańcom powiatu i turystom. 

 

Radny Jarosław Kotliński zwrócił się z prośbą o przedstawienie szczegółów dotyczących 

umowy pomiędzy powiatem a firmą Led-Com Park Karkonosze Sp. z o.o. dotyczącej 

przebudowy drogi powiatowej nr 2741D w Miłkowie.    

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w Miłkowie na wysokości 

dworca budowana jest galeria handlowa. Wykonawca realizujący tę inwestycję zwrócił się do 

powiatu o zgodę na wykonanie zjazdu z drogi powiatowej na teren przyszłej galerii. Z uwagi 

na duże obciążenie komunikacyjne drogi powiatowej brak technicznej możliwości wykonania 

takiego zjazdu. Wobec powyższego powiat wydał wykonawcy inwestycji warunki do 

utworzenia ronda na potrzeby włączenia do drogi powiatowej. Będzie to zatem kolejne rondo 

na krótkim odcinku drogi powiatowej. Koszt utworzenia tego ronda poniesie w całości 

wykonawca.  

 

Radny Jarosław Kotliński zwrócił się z pytaniem, czy wcześniejsza deklaracja wybudowania 

przez inwestora w Sosnówce ścieżki rowerowej jest nadal aktualna. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że deklaracja utworzenia ścieżki 

rowerowej przez inwestora w Sosnówce bardziej dotyczyła porozumienia między Gminą 

Podgórzyn, a inwestorem, a nie powiatem.  

 

Radna Agnieszka Lemiszewska zwróciła się z pytaniem, w jakim terminie wykonane zostanie 

wspomniane wcześniej rondo w Miłkowie. 
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Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że galeria handlowa ma być gotowa 

pod koniec sierpnia 2025 r. A zatem rondo ma powstać przed otwarciem galerii handlowej. 

 

Radny Jarosław Kotliński poinformował, że jest zaniepokojony brakiem jakiejkolwiek 

infrastruktury kolejowej przy przejazdach kolejowych na drogach powiatowych biorąc pod 

uwagę fakt, iż niebawem uruchomiona zostanie pierwsza linia kolejowa do Karpacza. 

  

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że powiat nie odpowiada za realizację 

inwestycji kolejowej, za które odpowiedzialny jest Urząd Marszałkowski Województwa 

Dolnośląskiego.  

 

Radna Julia Maczek zwróciła uwagę, że obecnie rozpatrywane jest sprawozdanie Starosty,             

a omawiane są tematy nie związane z tym sprawozdaniem i zaproponowała, aby podejmowane 

tematy zostały omawiane w punkcie dotyczącym spraw różnych.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego zamknęła pkt 12. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 13. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

13. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącej Rady oraz przewodniczących 

komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poprosiła przewodniczących 

komisji o sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że komisja 

nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska 

poinformowała, że komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji 

Artur Smolarek poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wykonywała czynności związane z przygotowaniem obecnej sesji rady oraz 

w dniu 14.01.2025 r. uczestniczyła na zaproszenie Prezydenta Jeleniej Góry w spotkaniu 

noworocznym.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań Przewodniczącej Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

14. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że składa zapytanie dotyczące sposobu wykorzystania 

pozostałych środków przeznaczonych na remont drogi powiatowej nr 366. 

 

Radna Julia Maczek Poinformowała, że składa interpelację w sprawie budowy chodnika dla 

pieszych w ciągu drogi nr 2492D w Starej Kamienicy. 

 

Radna Agnieszka Lemiszewska poinformowała, że składa interpelację w sprawie sytuacji 

popowodziowej w Miłkowie. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 

14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

15. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że zakończyło się postępowanie prokuratorskie                 

w wyniku złożonego przez Starostę doniesienia o naruszenie przepisów o ochronie danych 

osobowych. Prokuratura w wyniku prowadzonych czynności wyjaśniających skierowała akt 

oskarżenia do sądu. Postępowanie dotyczyło ujawnienia umowy Powiatu Karkonoskiego               

z osobą fizyczną, która została upubliczniona. Zdaniem radnego przesłanką do złożenia 

doniesienia nie było ujawnienie danych osoby, której umowa dotyczyła, a które były ogólnie 

dostępne, lecz chęć nadania temu postępowaniu charakteru sprawy politycznej. W październiku 

2024 r. w sądzie I instancji zapadł wyrok, w którym sąd umorzył postępowanie uznając, że nie 

znalazł przesłanek do uznania danego czynu jako przestępstwo, które wymaga skazania 

radnego z tytułu upublicznienia danych osobowych, które były już publicznie jawne. Od tego 

postępowania złożona została apelacja. Prokuratura takiego odwołania nie złożyła. W dniu       

21 stycznia 2025 r. zapadł wyrok ostateczny w tejże sprawie, w której sąd podtrzymał wyrok      

I instancji i umorzył postępowanie nie obciążając kosztami sądowymi żadnej ze stron 

postępowania. Zdaniem radnego cała sprawa posiadała charakter walki politycznej. Dodał, że 

z uzasadnienia wyroku wynika, iż umowa cywilna, która była przedmiotem postępowania nie 

powinna być zawarta, gdyż zakres przedmiotowy umowy może budzić wątpliwości. Żądania 

prokuratury były żadne, ale oskarżyciel posiłkowy zażądał dwóch lat bezwzględnego więzienia                            

oraz 14 tysięcy zł odszkodowania. Dodał, że taki sam wymiar kary zażądał dla radnego 

prokurator w stanie wojennym sąd wojskowy. Radny zaapelował, aby nie absorbować 

niepotrzebnie wymiaru sprawiedliwości podobnymi zawiadomieniami o popełnieniu 

przestępstwa, gdyż być może są ważniejsze sprawy, którymi te instytucje powinny się 

zajmować.  
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Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski odnosząc się do wypowiedzi radnego stwierdził, że 

w przedmiotowej sprawie nie chodzi o jakikolwiek konflikt pomiędzy Starostą a radnym. 

Dodał, że w omawianym obecnie przypadku był zmuszony do podjęcia pewnych działań, gdyż 

chodziło o ujawnienie danych wrażliwych, danych osobowych osoby, która była zatrudniona 

na umowę zlecenie Starostwie Powiatowym. Radny Kleśta organizując konferencję prasową 

udzielił informacji o imieniu, nazwisku, adresie zamieszkania, nr konta, nr pesel osoby, z którą 

powiat miał zawartą umowę. Te dane były rozdawane na placu ratuszowym każdej osobie, 

która zamierzała te dane pozyskać. Ponadto poinformował, że sąd w swojej sentencji wyroku 

nie wymierzył radnemu kary, ale wskazał na winę za udostępnienie danych osobowych. 

Przedmiotowe postępowanie sądowe jest jeszcze w toku. Osoba, której dane osobowe zostały 

udostępnione krótko po tej konferencji została oszukana i okradziona przez osoby trzecie. Nie 

było bowiem żadną tajemnicą, że osoba, której dane osobowe zostały w sposób nieuprawniony 

udostępnione miała zawartą umowę cywilną z powiatem na wykonywanie czynności w ramach 

projektu polsko-czeskiego. Zwracając się do radnego Kleśty zapytał, dlaczego radny nie 

udostępnił swoich danych osobowych oraz danych z umów zawartych jako przedsiębiorca.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta ad vocem stwierdził, że nie prawdą jest, iż umowa była rozdawana na 

placu ratuszowym wszystkim osobom tam się znajdującym. Umowa została przekazana tylko 

jednemu dziennikarzowi, o którym wiedział Starosta. Ponadto wątek potencjalnego oszustwa 

został w sądzie odrzucony. W przedmiotowej umowie nie było żadnych innych danych poza 

tymi, które są dostępne w sieci internetowej. Dodał, że o udostępnienie przedmiotowej umowy 

dwukrotnie lecz nieskutecznie występował do Starosty. Obecnie w tej sprawie toczy się 

postepowanie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym. Ponadto podkreślił, że                    

w zakresie jego zainteresowania nie były sprawy prywatne strony umowy cywilnej, a jedynie 

zakres świadczonej usługi na rzecz powiatu.   

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski ponownie zwrócił się do radnego z pytaniem, 

dlaczego nie podaje do publicznej wiadomości danych dotyczących swoich umów zawartych            

z jednostkami organizacyjnymi i jednostkami samorządowymi oraz Tauronem. Dodał, że ta 

sprawa, jak i inne podobne były badane przez prokuraturę. To postępowanie trwało bardzo 

długo i były sprawdzane różne wątki. Przesłuchiwani byli radni i inni pracownicy starostwa. 

Postępowanie zostało umorzone, gdyż prokurator nie dopatrzył się żadnego naruszenia prawa. 

Wszystko co było związane z przedmiotową umową zostało dokładnie i szczegółowo 

sprawdzone i nie dopatrzono się żadnych nieprawidłowości. Twierdzenie zatem radnego 

słowami, że były nieprawidłowości jest manipulacją.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta stwierdził, że jeżeli prawo będzie wymagało, że radny będzie posiadał 

obowiązek uwidaczniania zawartych umów, to taki obowiązek radny będzie wykonywał. Tym 

czasem jako radny składa corocznie oświadczenie majątkowe. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta 

Bielecka zamknęła pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

16. porządku obrad – Sprawy różne. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że do udziału w dzisiejszej sesji zgłosił się mieszkaniec 

Powiatu Karkonoskiego, któremu oddała głos. 

 

Mieszkaniec Powiatu Karkonoskiego Mieczysław Kalisz przedstawił swoje stanowisko 

dotyczące prowadzonej przez Gminę Jeżów Sudecki inwestycji drogowej na terenie gminy. 

Zdaniem mieszkańca powiatu inwestycja ta prowadzona jest niezgodnie z przepisami 

obowiązującego prawa.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z prośbą mieszkańca powiatu skierowała 

jego wniosek pod ocenę prawną i poprosiła radcę prawnego o przedstawienie swojego 

stanowiska.  

 

Radca prawny Dominik Kubacki poinformował, że w myśl obowiązującego prawa Komisja 

Rewizyjna Powiatu Karkonoskiego nie posiada kompetencji, aby rozpatrywać indywidualną 

decyzję administracyjną. Takiej kompetencji nie posiada również Rada Powiatu 

Karkonoskiego.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że udzielone zostaną odpowiedzi na merytoryczne 

pytania skierowane przez mieszkańca powiatu, które zostaną przygotowane przez odpowiednie 

merytoryczne wydziały starostwa. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski w nawiązaniu do wypowiedzi radcy prawnego 

poinformował, że w dniu spotkania mieszkańca powiatu z Przewodniczącą Rady poprosił 

dyrektorów poszczególnych wydziałów tj.: geodezji, dróg powiatowych, architektury, aby 

udzielili mieszkańcowi powiatu szczegółowych informacji na temat zgłaszanych przez niego 

uwag. Mieszkaniec powiatu nie skorzystał z możliwości spotkania się z dyrektorami 

wydziałów. Niemniej jednak poinformował, że może niezależnie od podjętych przez powiat 

działań skorzystać z przysługujących środków ochrony prawnej.  

 

Radna Alina Sudoł-Kornalewicz poinformowała, że w dniu 14.11.2024 r. wspólnie                             

z Karkonoską Organizacją Turystyczną w Kancelarii Sejmiku Województwa Dolnośląskiego 

złożona została petycja przeciwko poszerzeniu granic Karkonoskiego Parku Narodowego. 

Dodała, że petycja została podpisana przez 4.600 mieszkańców i została przekazana również 

do wszystkich jednostek samorządowych i parlamentarzystów. Intencją petycji jest 

procedowanie przez Sejmik uchwały zbieżnej z uchwałą Rady Powiatu Karkonoskiego w tejże 

sprawie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że najbliższa  

sesja planowana jest pod koniec marca 2025 r. a następnie przedstawiła tematy przyszłej sesji. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka zamknęła XII Sesję Rady 

Powiatu Karkonoskiego o godzinie 1158. 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady 

      Edyta Bielecka 
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